

HACE 50 AÑOS

** Continuen sense treballar els obrers i obreres associats de l'Art Fabril d'aquesta.

** Ha començat amb gran interès per part dels dos agrupaments que van a la lluita, la campanya electoral, que promet ésser molt renyida.

El candidat Sr. Pons i Tusquets ha publicat un manifest, i la Joventut Nacionalista una fulla en la qual fan la presentació del Sr. Sacrest i Dussol. També han publicat una fulla titulada "Pàtria Nova" els patrocinadors de la candidatura del Sr. Pons.

El dissabte a la Lliga Regionalista va fer-se la presentació del Sr. Sacrest. La sala estava curulla. El President, Sr. Massramon, i el representant de la Joventut, en breus parlaments feren la presentació, exposant els ideals que defensarà i la significació que entenen que té la candidatura contrària. Al final de cada parlament ressonà un atronador aplaudiment, que va repetir-se en aixecar-se el candidat Sr. Sacrest, el qual, en breus paraules, s'oféria a tots i al districte en el cas de que surti elegit.

** En el Seminari-Collegi de Ntra. Sra. del Coll, ha estat transformada l'antiga masoveria en rober i infermeria, els serveis de la qual han estat confiats a les virtuosos Germanes de Sant Josep. Amb aquesta reforma i amb els jardins i parterres que s'estan instal·lant als voltants de l'edifici, la visualitat d'aquest ha millourat notablement.

** Ahir arribà a aquesta el nostre volgut amic, el Secretari de la "Federación Gremial Española" de Madrid, Sr. Josep Ayats, amb la seva senyora esposa.

El president de la "Unió Comercial" d'aquesta, Sr. Lluís Quintana, junt amb alguns senyors de la Junta, han anat al seu domicili a saludar-lo. Benvingut sigui.

** El Sindicat Agrícola de Besalú acaba d'obtenir el donatiu de 500 ptes., del prestigiós hisendat Sr. Lluís Pons i Tusquets a l'objecte de que pugui desenvolupar més còmodament el seu fi social.

** El diumenge arribà a la nostra ciutat l'ex-Diputat a Corts pel districte, Sr. Francesc Fàbregas, el qual s'ha vist molt visitat, rebent moltes mostres de l'apreci que s'ha guanyat durant el temps que ha exercit el càrrec amb que l'honorà el districte.

També ha vingut la seva distingida esposa.

El Sr. Fàbregas, durant aquests dies, ha recorregut el districte acompañant el candidat Sr. Sacrest i Dussol.

(De "El Deber", 24 Maig 1919)

ENLACE MATRIMONIAL

El pasado sábado, día 17 del corriente se unieron en matrimonio D. Joaquín Noguera Vera y la Sra. M.ª Luisa Atauri Alfaro. La ceremonia se celebró en la Iglesia de San Martín de Capsec y el ágape nupcial tuvo lugar en la finca que los Sres. Noguera poseen en este término.

Recibian los recién casados nuestros mejores votos de felicidad, que hacemos extensivos a sus padres D. Luis Noguera Turón—Registrador de la Propiedad que fue de nuestra ciudad, donde mantiene todavía muchas amistades—y D.ª Soledad Vera de Noguera y o D.ª Juana M.ª Alfaro Vda. de Atauri.

Campaña Mundial Contra el Cáncer

La recaudación efectuada en Olot con motivo del día Mundial de la lucha contra el Cáncer, ascendió a la cantidad de 33.389'90 ptas. La Junta recuerda siguen abiertas en todos los Bancos y Cajas cuentas corrientes destinadas a aquellos que quieran entregar su donativo.

También nos ruega hagamos constar su agradecimiento público hacia las Señoras que postularon en las mesas petitorias instaladas al efecto, hacia la Sección Femenina, los miembros de la Cruz Roja y las componentes del grupo, por su importante colaboración.

Reemplaç del 1925

Es recorda a tots els companys que vulguin assistir als actes que tindran lloc el proper diumenge, dia primer de Juny, procurin inscriuir's o retirar el tiquet per tot el dia 28 del corrent, a casa l'amic Joan Puig, carrer del Carmen núm. 9 a l'objecte de saber amb anticipació el número d'assistents a l'apartament de germanor, que tindrà lloc l'restaurant de La Deu.

Església del Carme

Demà, quart diumenge de mes, a dos quarts de dotze del matí, Missa de la Trentassisa i Cort Carmelitana i és el diumenge de la collada, en totes les Misses, Pro-Calefacció.

Nota Importante

Correspondiendo a la petición formulada por diversos propietarios de fincas urbanas de esta ciudad, la Delegación de la Cámara Oficial de la Propiedad Urbana de la Provincia, tiene a bien informar: Las Contribuciones Especiales impuestas por el Ayuntamiento, por ampliación y renovación de Tuberías de Abastecimiento de Aguas Potables, por Pavimentación y Alcantarillado de algunas Calles, por Renovación de Aceras y por otros conceptos análogos, pueden compensarlas los propietarios arrendadores exigiendo de los inquilinos o arrendatarios al abono del 8 por 100 anual del importe de las tales contribuciones. El dicho porcentaje no tiene el concepto de renta y si el da asimilado a ella, y debe ser hecho efectivo mediante recibos mensuales complementarios,

distribuyéndose entre aquellos en proporción a la cuota contributiva que se refiera a la totalidad del inmueble o al sector del mismo en el que existe el local arrendado, y a las rentas que se satisfagan.

Reunión de las Comisiones de Trabajo del II Pleno del Consejo Económico Sindical Comarcal de Olot

Está señalada para el próximo día 28, miércoles, reunión de las Comisiones de Trabajo del II Pleno del Consejo Económico Sindical Comarcal de Olot, bajo la presidencia del Delegado Sindical Provincial y Vicesecretario Provincial de Ordenación Económica de esta Provincia.

De nuevo las conclusiones del II Pleno, estarán sobre la mesa, habiéndose actualizado y analizado lo conseguido y lo que falta por realizar, para no dejar atrasar las inquietudes económicas y sociales de nuestra ciudad y comarca.

Nacimiento

El hogar de los esposos Ramón Bonet Castañer i María Rosa Surroca, apreciados amigos nuestros, se ha visto alegrado con la venida al mundo de dos hermosas niñas.

A los padres, abuelos y demás familia nuestra enhorabuena.

Companys de la lleva 1936

Actes a celebrar el 1er. de juny de 1936.

Matí a les 11: Missa al Santuari de Nuestra Dona del Tura. Tarda a les 7: Dinar de germanor al Restaurant «La Deu».

Amic de la lleva del 36, comptem amb la teva assistència. Mentrestant rep una forta, cordial encaixada.

Exposición-Homenaje a Joan Sibecas

Hoy a las 8, en la Casa de la Cultura de Gerona, se inaugura una exposición antológica del homenaje al recientemente fallecido pintor ampurdanés Joan Sibecas. En la misma se exhiben gran cantidad de cuadros y los grabados que efectuara en nuestra Escuela de Artes y Oficios de la cual fue alumno en sus últimos meses de vida. La exposición, aparte su carácter emotivo, tendrá gran interés, pues la obra de Sibecas es de las más interesantes e importantes que en nuestra provincia se han realizado en los últimos decenios.

Roser de Riudaura

Mañana y pasado mañana va a tener lugar una de las fiestas más típicas y concurridas de la Comarca. El tradicional Roser de Riudaura. El programa de festejos incluye Grandes audiciones de sardanas, actos religiosos, bailes y para el lunes a las 5 de la tarde el típico y tradicional Baile del Gambeto.

Centre Excursionista de Catalunya

Delegació d'Olot: Dilluns dia 26, gran aplec a Sant Aniol d'Agües. Sortiran cotxes el diumenge dia 25 i el dilluns dia 26 a les 7 del matí. Per inscripcions al local del C.E.C. fins el dissabte.